
Knippla Ö-Råd 
 
Protokoll från möte 2024-06-12 i föreningsgården. 

Närvarande: Per-Eive Berndtsson, Maria Unsgaard-Pettersson, Pontus Jacobsson, Stefan 
Fransson, Christian Colliander och Marie Brinkhoff 

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 
1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes, läggs till handlingarna 

 
2. Nordöleden: Pontus kommer att vara med på mötet med Färjerederiet och 

Hyppeln och Rörös Ö-råd 240614 genomgång av tidtabeller. 
 

3. Varvsområdet: Arbetsgruppen kring varvsområdet har haft ytterligare ett 
möte. Ritningar ska göras över området där det framgår olika lösningar på 
förslagen.   

 
4. Föreningsgården: Gruppen jobbar vidare med att titta på olika lösningar för 

finansiering.  
 

5. Hushållsnära Sortering: Pontus ska träffa en Enhetschef i slutet av augusti för 
att höra hur planerna är för sopsorteringen är tänkt för oss på Källö-Knippla 
 

6. Badet, Prärien och Ankis: Inget nytt 
 

7. Bortforsling av skräp: Inget nytt 
 

8. Ungdomsgruppen: Inget nytt  
 

9. Övriga frågor: Information ska läggas ut på Facebook om någon kan vara 
intresserad av att vara brunnsfadder. Om någon kan tänka sig att ansvara för 
och se till att ta prover på den sötvattenbrunn som finns för att se att vattnet 
är tjänligt. Är man intresserad kan man ta kontakt med någon i ö-rådet.   

 

Fortsatt så jobbar vi med fokusområdena som gatubelysningen och vägarna på ön. Pontus 
har kontakt med kommunen i dessa frågor. 

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 



Nästa styrelsemöte är 2024-08-26 klockan 18:00 i Föreningsgården. 

 

Knippla Ö-råd 2024-06-19 

Vid protokollet 

 

Marie Brinkhoff 

 

Ordförande    Justerare   
   

 

Pontus Jacobsson   Per-Eive Berndtsson 

 

 


